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Styrelsereferat 
– Styrelsemöte den 9 december 2024 

Organisation JAK Medlemsbank 

Organisationsnummer 516401–9969 

Datum 2024-12-09 

Plats  Digitalt   

Närvarande styrelseledamöter Bengt Adolfsson, ordförande 
Charlotte Lundberg  
Daniel Söderberg 
Erik Johansson 
Joseph Josefsson  
Sophie Gripenberg   

Frånvarande styrelseledamöter   Ingen frånvarande 

Närvarande adjungerade VD  
Styrelsesekreterare  
Observatör från Valberedningen   
Observatör från Valberedningen   
Kreditriskansvarig  
Ekonomichef  
Internrevisor  
Internrevisor  
Compliance Chef  

Sammanfattning 

Under styrelsemötet diskuterades det kommande frukosteventet som banken arrangerar i Norrskens lokaler i 

Stockholm. Banken har bjudit in gäster med hållbarhetsprofil som bedriver samhällsdebatt via egna 

plattformar, främst på sociala media, i syfte att samverka med dessa och få bra spridning av JAKs varumärke 

och hållbarhetsfrågor i stort. Banken kommer att representeras av förtroendevalda från Etikrådet och 

styrelsen, samt att eventet kommer modereras av styrelseledamot Sophie Gripenberg. JAKs VD Maria Bolin 

samt Jakob König från Fair Finance Guide kommer att hålla ett föredrag om alternativen till storbankerna för 

den som vill göra skillnad med sina placeringar, och hur vi kan använda vår konsumentmakt för att göra 

skillnad. 

Vidare under styrelsemötet redogjorde VD för den positiva medlemsökningen, och att de nya sparprodukterna 

med inlåningsränta mottagits väl av såväl befintliga som nya medlemmar. Arbete pågår även med att 

effektivisera och digitalisera ansökningsprocessen för både lån och spar, och hemsidan ses över för att göra det 

lättare för befintliga och nya medlemmar att navigera där. VD informerade även om att banken har kunnat 

påbörja nyutlåning eftersom inflödet av inlåning varit gott under andra halvan av 2024, och att det inte längre 

finns någon lånekö. 

Mötet innehöll därtill att Ekonomichefen och VD föredrog den operativa ledningens förslag på 

verksamhetsbudget för 2025 och redogjorde för de aktiviteter som genomförts, och kommer att genomföras, 

för att nå budgetmålen. Styrelsen beslutade att anta föreslagen budget för 2025. 

Avslutningsvis påbörjade styrelsen planeringen inför årsstämman, och tillsatte en arbetsgrupp som kommer 

att driva arbetet under våren.  
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